

Title (en)
Collapsible box.

Title (de)
Aufrichteschachtel.

Title (fr)
Boîte pliante.

Publication
EP 0499916 A1 19920826 (DE)

Application
EP 92102136 A 19920208

Priority
CH 47691 A 19910215

Abstract (en)
The collapsible box, consisting of a linked blank containing a bottom part (1), four side walls (2, 2'; 3, 3'; 4; 5) located opposite one another in pairs, and a closure flap (6), is provided during manufacture at points or portions (8; 9; 10; 11) to be bonded to one another when the box is erected with a layer of contact adhesive, these portions not being located opposite one another in the flat state, and said layer of adhesive developing an adhesive effect only on contact with another layer of adhesive. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Aufrichteschachtel, bestehend aus einem zusammenhängenden Zuschnitt, enthaltend einen Bodenteil (1), vier sich paarweise gegenüberliegende Seitenwände (2,2';3,3'; 4;5) und eine Verschlussklappe (6), wird während der Herstellung an beim Aufrichten miteinander zu verklebenden Stellen bzw. Abschnitten (8;9;10;11) mit einer Kontaktkleberschicht versehen, wobei sich diese Abschnitte im flachen Zustand nicht gegenüberliegen, welche Kleberschicht eine Klebewirkung nur bei Kontakt mit einer anderen Kleberschicht entfaltet. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/20

IPC 8 full level
B65D 5/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/2076 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] DE 1536199 A1 19691204 - HESSELMANN PLANATOLWERK H
• [X] GB 817223 A 19590729 - DAVIDSON & SONS LTD C
• [Y] FR 2392097 A1 19781222 - HERVE & FILS SA [FR]
• [Y] GB 2035203 A 19800618 - SACHS SYSTEMTECHNIK GMBH
• [Y] FR 2633901 A1 19900112 - GARNIER PONSONNET VUILLARD SA [FR]
• [A] EP 0172133 A1 19860219 - INTERRONDO AG [CH]

Cited by
EP1741635A1; EP1167215A1; FR2810636A1; EP0677377A1; FR2718672A1; EP1162155A2

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE DK ES FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0499916 A1 19920826

DOCDB simple family (application)
EP 92102136 A 19920208